



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone celebrating International Mother Language Day.

Canada's own linguistic diversity is represented by two Official Languages — English and French — together with the mother tongues of Aboriginal Canadians, and the ancestral languages of newcomers to our country.

Observed since 2000, International Mother Language Day promotes linguistic and cultural diversity and multilingualism. Today's special event, complete with exhibitors, vendors and performances by musicians, storytellers and other artists, offers a chance to celebrate and to increase awareness of our diverse linguistic traditions.

I would like to commend the members of the Bangladesh PressClub Centre of Alberta for their efforts in bringing this celebration to the community and for their commitment to promoting respect for our linguistic heritage.

Please accept my best wishes for an enjoyable and memorable day of activities.

The Rt. Hon. Stephen Harper, P.C., M.P.

OTTAWA
2015



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à tous ceux et celles qui célèbrent la Journée internationale de la langue maternelle.

Le français et l'anglais, les deux langues officielles du pays, caractérisent bien la diversité linguistique canadienne, de même pour les langues autochtones et les langues ancestrales des immigrants venus s'établir dans notre pays.

Soulignée depuis l'an 2000, la Journée internationale de la langue maternelle met en valeur le multilinguisme et la diversité culturelle et linguistique. Cette journée spéciale, à laquelle participent exposants, vendeurs et musiciens, conteurs et autres artistes, est une occasion de célébrer nos diverses traditions linguistiques et de sensibiliser davantage la population à celles-ci.

Je tiens à féliciter les membres du Bangladesh PressClub Centre of Edmonton de leurs efforts visant à célébrer cette journée au sein de la collectivité et de leur engagement à promouvoir le respect de notre patrimoine linguistique.

Je vous souhaite une journée mémorable et des plus agréables.

Le très honorable Stephen Harper, c.p., député

OTTAWA
2015